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Cu ocazia aniversării zilei dumneavoastră de naştere: Delia Indig, în 
numele comunităţii Parohiei Greco-Catolice „Sfântul Gheorghe”, vă 
dorim sănătate, fericire şi bucurii. Preoţii parohiei vor celebra o Sfântă 
Liturghie, în ziua aniversării.

RUGĂCIUNE 

O, Isuse, Domnul meu, mă consfi nţesc Ţie şi mă ofer sub conducerea 
Ta cea mai înaltă, pe care nu o împarţi nici unei creaturi, mă ofer 
puterii Tale, minunate şi nesfârşite, care cuprinde toată creatura. 

Ţie mă ofer şi mă consfi nţesc cu totul…, doresc să ai o putere aparte 
asupra sufl etului meu şi asupra întregii mele fi inţe, asupra vieţii 
şi faptelor mele, ca asupra unui lucru care-Ţi aparţine în puterea 
dreptului precum şi a actului liberei voinţe, prin care vreau să aparţin 
pentru totdeauna puterii Tale sfi nte. 

Pentru că puterea Ta cea infi nită o întrece pe a noastră, Te rog, Isuse, 
fă să fi u cuprins de ea. Te rog, primeşte-mă, ca pe un servitor al Tău şi 
fi e ca aceasta, să se petreacă în modul, pe care eu nu pot să-l cunosc, 
dar pe care Tu îl ştii foarte bine. Amin. (După P. de Berulle)

SĂPTĂMÂNA DE RUGĂCIUNE PENTRU UNITATEA 
CREȘTINILOR,

18-25 ianuarie 2019

Judecători și căpătenii....
.... să judece poporul cu judecată dreaptă (Deuteronom 16,18
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PE URMELE MARELUI PESCAR

 Evanghelia de astăzi are o lumină și o conotație cu totul specială în 
acest an 2019. A fost anunțată cu doar două zile în urmă vizita Sfântului Părinte 
Papa Francisc în România și pentru noi ca și popor care am petrecut mai bine de 
patruzeci de ani în bezna unui regim comunist, ateu, prezența urmașului lui Petru 
este o lumină caldă și blândă, semn al luminii lui Cristos. În Faptele Apostolilor îi 
vedem pe bolnavii ce încercau să se atingă de Petru sau dacă nu, măcar de umbra 
lui, pentru a fi  vindecați. Vom avea și noi bucuria și harul de a ne strânge în jurul 
succesorului sau pentru a fi  vindecați de rănile noastre existențiale. 
 Botezul Domnului este urmat de vestea cea bună a prezenței Împărăției 
Cerurilor în mijlocul nostru și de chemarea la convertire, iar aceste două aspecte 
sunt întotdeauna legate. Lumina lui Cristos ne luminează viața și calea în fi ecare 
clipă, alungând întunericul, însă convertirea este calea prin care lăsăm ca lumina 
să pătrundă în sufl etul nostru, cheia cu care deschidem larg poarta inimii în fața 
lui Dumnezeu. În acest sens, evanghelia de astăzi ne interpelează pe fi ecare dintre 
noi, invitându-ne să fi m întotdeauna pregătiți pentru lucrurile mari pregătite de 
Domnul. Sensul convertirii ne este dat de botezul pe care cu toții l-am primit și în 
care am luat hotărârea de a-l urma pe Cristos și de a ne lepăda de satana, principele 
acestei lumi. Am putea spune că două împărății se luptă în sufl etul nostru: Împărăția 
Cerurilor din care facem deja parte prin botez și Împărăția acestei lumi care încearcă 
încontinuu să ne cucerească și să ne robească din nou. În fi ecare clipă, prin ceea 
ce facem, prin ceea ce spunem, prin ceea ce gândim, prin ceea ce ne dorim, noi 
ne alegem Împărăția. Chemarea la convertire este chemarea lui Isus pentru a păși 
cu fermitate pe căile Împărăției Cerurilor, lepădând cărările acestei lumi în fi ecare 
clipă, zi de zi, până la sfârșitul vieții, ținând cont că principele acestei lumi, nu 
va abandona niciodată lupta împotriva noastră. Cât timp suntem cu Mântuitorul 
suntem în siguranță, însă se întâmplă ca cel rău să nu folosească lupta directă ci 
pe cea subtilă a tentațiilor, a iluziilor ce împachetează răul într-un ambalaj lucitor, 
încercând să ne ia ochii și să ne facă să ne întoarcem privirea de la Isus. Avem 
nevoie de mult curaj, de multă tărie pentru a rămâne fermi în credință, dar totul 
este cu putință celor ce se încred în Domnul. Ne-au demonstrat-o episcopii noștri 
martiri în perioada întunecată a persecuțiilor prin faptul că nu au abandonat stânca 
cea tare a credinței. Ne-au demonstrat-o atâția buni credincioși ai Bisericii noastre. 
Trebuie să mergem și noi pe urmele lor.
 În acest sens vizita Sfântului Părinte la Blaj este o mare mângâiere 
și un puternic imbold la convertire. Văzându-l pe Petru ne aducem aminte de 
fundamentul credinței nostre, ne aducem aminte că prin mila lui Dumnezeu suntem 
parte a Bisericii Catolice bogată de promisiunea că niciodată porțile iadului nu o 
vor învinge. Plini de curaj și de speranță, să pășim pe urmele Marelui Pescar!

PS Claudiu, Episcopul Curiei
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